
Zápis č.10 Komise pro zahraniční a MOS ze dne 20.4.2016. 

Přítomni :  Celkem 4 členové (viz prezenční listina). 

Omluveni : Ing.Michvocík, Mgr.Sobotková, Mgr.Mezera 

Komise je usnášeníschopná. 

 

Ing.Pikrt – Zahájil jednání a přívítal přítomné členy komise, omluvil nepřítomné a navrhl    

                  program jednání. 

                   

R.Šmucler - Stručně informoval o své účasti na 3.jednání realizačního týmu oslav 800.let 

                    města a předložil k nahlédnutí zápis z tohoto jednání, kde jsou zaznamenány 

                   všechny v této době řešené situace ohledně organizace oslav. 

 

Ing.Pikrt – informoval přítomné o projednání rozdělení dotací do zahraniční oblasti v zastupi- 

                  selstvu města. RM a následně i ZM schválilo rozdělení dotací tak, jak je navrhla 

                  KZ a MOS. 

 

M.Gerčák – Informoval členy komise o své návštěvě Itálie, kde mimo jiné lokality navštívil  

                    i partnerské Ledro, kde v obci Pieve našel ulici pojmenovanou po našem městě 

                    Via Příbram. Připomněl, že bychom i v Příbrami si měli více připomínat partner- 

                   ství se zahraničními městy, a měli bychom pojmenovat v budoucnu některé ulice 

                   po našich aktivních partnerských městech (Hoorn, Freiberg, Ledro, Anor, Kežma- 

                   rok) . Vzhledem k tomu, že neměl kontakt na představitele Ledra (G.Pellegrini), 

                   nikoho z představitelů Ledra nekontaktoval. 

 

J.Valterová – Chybí úkoly pro komisi, svůj hlavní úkol rozdělení dotací do oblasti zahraničí 

                      komise splnila. Další náplň chybí. Informace o zahraničních aktivitách města  

                      také chybí. Komise je připravena k dalším úkolům. 

 

 

Ing.Pikrt – Přítomní se dohodli na termínu dalšího jednání komise a to na 1.6.2016 v 17h 

                  opět na“Marii“. Všichni si prosím termín vložte ihned po přečtení do kalendáře !!! 

 

 

 

 

. 

 

 

Zapsal : Ing.Pavel Pikrt 


